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Abstract (en)
In signalling lamps (F1), fed via in each case two isolating transformers (e.g. T1F1, T2F1), of a light signal, the monitoring circuits for the
identification of the respective operating state of the light signal have previously been looped not via the signalling lamps themselves but only via
components of the feed lines (SF11) running between the isolating transformers. With increasing distance between the switching box and the light
signal there is an increasing risk of the conductors touching and shorts to earth. In order to be able to detect this at a central point, the invention
provides conductive connections (LF1, LF2) between the secondary-side lamp circuits and the monitoring circuits. Faults on these lines can then be
perceived in the same manner as corresponding faults on the feed lines between the isolating transformers. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei über je zwei Trenntransformatoren (z.B. T1F1, T2F1) gespeisten Signallampen (F1) eines Lichtsignals sind die Überwachungsstromkreise für die
Kennzeichnung des jeweiligen Betriebszustandes des Lichtsignals bisher nicht über die Signallampen selbst, sondern nur über Teile der zwischen
den Trenntransformatoren verlaufenden Speiseleitungen (SF11) geschleift. Mit zunehmendem Abstand zwischen Schaltkasten und Lichtsignal
nimmt die Gefahr von Aderberührungen und Erdschlüssen zu. Um diese an zentraler Stelle erkennen zu können, sieht die Erfindung leitende
Verbindungen (LF1, LF2) zwischen den sekundärseitigen Lampenkreisen und den Überwachungskreisen vor. Störungen auf diesen Leitungen
machen sich dann in gleicher Weise bemerkbar wie entsprechende Störungen auf den Speiseleitungen zwischen den Trenntransformatoren.
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